STATE OF KUWAIT

Directorate General of Civil Aviation



وَوُلِي الْمُونِي الْمُونِي الْمُونِي الْمُونِي الْمُونِي الْمُونِي الْمُونِي الْمُونِي الْمُؤْنِي اللّهِ فِي

2004 يويو 2004

ate

النسيارية غ

Ref.

الإسارة: 15 9888

تعمیم رقم (106) Circular No. (

To all Airlines operating at Kuwait International Airport.

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي.

With reference to the decision of his Excellency Minister the communication, Minister of planning. Minister of state for administrative development and the president of the Civil Aviation supreme council number (36) dated (21/06/2004) regarding amending article (17) of the decision No. (14/2000) about service charges collected by the Directorate General of Civil aviation from aircraft and Airlines and other related services. Directorate General of Civil Aviation would like to draw Airlines attention to the following changes to the above mentioned article:

1. An amount of K.D. 0.400 (four hundred fils) is to be collected from airlines for every accepted passenger and his baggage starting his journey from Kuwait International Airport in check-in zones (1-2-3-4).

بالإشارة إلى قرار معالي وزير المواصلات ووزير التخطيط ووزير الدولة لشئون التنمية الإدارية رئيس المجلس الأعلى للطيران المدني رقسم (36) السعادر بتساريخ (14) 2004/06/21) بخصوص تعديل المادة (17) من القرار رقم (14) لسنة 2000 الناص بمقابل الضدمات التي تقسدمها الإدارة العامسة للطائرات وشركات الطيران والضدمات الأخرى المرتبطة بها والمكملة لها فقد تقرر القالى:

1- يحصل مبلخ وتدره 0.400 دينار كويتي (أربعمائة فلس) فلس من شركات الطيران عن كل راكب مغادر ابتداء من دولة الكويت يتم قبوله وأمتمته على رحلاتها في مناطق الوزن (4-2-2-4) في مبلى الركاب بمطار الكويت الدولي.

STATE OF KUWAIT

Directorate General of Civil Aviation



MIS

Ref.

- 2. An amount of K.D. 0.100 (one دينار كويتي 0.100 دينار كويتي 2. An amount of K.D. 0.100 hundred fils) of to be collected from airlines for every passenger who راكب يصول من رحلية إلى أخبري هير مطيار changes from one flight to another through Kuwait International Airport.
- (مانة فلس) فلس من شركات الطيران من كل الكويت الدولي.
- 3. Above charges are applied with effect من تاريخ هنا اعتباراً من تاريخ هنا -3 for this circular's date.

Thank you for your co-operation,

شاكرين حسن تعاونكم معنا ،،

رئيس الطيران المدنى The president of Civil Aviation